
Emne: Ber herved om at Karmøy kommune peker på planstatus for eiendommen 74/16, og 
regulering av arealplan fra LNF til UTBYGGERFORMÅL: Landstrøm til Balder og Granefelta i 
samordnet løsning med Utsira Nord 
Kopi: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no>, Steinar Ytreland 
<ytrelandsteinar@gmail.com>, Elin Ytreland <elinytre@gmail.com> 
Til: Oddrun Lund <olu@karmoy.kommune.no>, Sentralarkivet 
<postmottak@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 06.10.2023 11:06:49 
Fra: Wenche Ytreland <wytreland@gmail.com> 
Til 

Rådmann og 
Ordfører i Karmøy kommune. 

Hei! 

Se vedlagt brev fra utbygger Vår Energi: 

Om 74/16 «Sjovika» blir tatt ut som eneste alternativ til dette formålet ber jeg herved om at 
kommunen snarest legger inn eiendommen 74/16 i arealplan fra LNF til dette utbyggerformålet. 

Utbyggerprosjektet vil ha en enorm verdiskapning for kommunen, region, nasjonalt og 
internasjonalt, og som berørt part er jeg/vi villig til å selge nødvendig arealet. 

Som berørte grunneiere har vi igjen blitt kontaktet for dette utbyggerformålet, og vi vil holde oss 
oppdatert og villig til å gå inn i forhandlinger om salg av eiendommen hvor «utbyggerformål» er 
vårt viktigste forhandlingskort. 

( Ref også til tidligere henvendelser fra 2021 hvor Equinor og Aker BP var interessert i 
eiendommen for utbygging samme formål ). 

Statnett skal ha et infomøte 18.10.2023 kl 09-10.30. 

Eiendommen ligger meget strategisk til i f t  dette utbyggerformålet, og Multiconsult har allerede 
tatt undersøkelser som tilfredsstiller dette. 

Advokat Edmund Bolstad er meldt inn som bistand for 74/16. 

























Mvh 
Wenche Ytreland 
Mob 41237099 

Sendt fra min iPhone 

19. jul. 2021 kl. 09:34 skrev Oddrun Lund <olu@karmoy.kommune.no>: 

Se vedlegg 


